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ACTA NUM. 20/2019 

 

Assistents 

Antonio Asensio 
Jordi Bertrán 
Toni Boix 
Joan Cabalgante 
Jordi Calduch 
Adolf Cid 
Manuel Ensenyat 
Miquel Gonzalo 
Jorge Illanas 
Jesús López 
Marcos Manzano 
Pere Martínez 
Joan Mas 
Conxi Miñana 
Manuel Piernagorda 
Miquel Rodríguez 
Carles Santiesteve 
Ferran Segovia 
Jesús Tambo 

 

 

Reunits a Barcelona el 2 de setembre de 2019 a la seu d’AECOEC els assistents 

relacionats, comença la reunió de Junta a les 10h 10’ amb el següent Ordre del día: 

1. Aprovació Acta reunió anterior 

2. Reunió Coordinadora Estatal i aprovació programa movilitzacions 

3. Situació Demandes i la seva Presentació 

4. Cartas de l’Empresa 

5. Com millorar el treball de la Junta 

6. Varis 

Part dels assistents a la reunió es dediquen a ultimar les demandes. 

S’aprova l’Acta de la reunió anterior. 

S’informa que el pròxim dia 4 s’aprovarà el programa de mobilitzacions per a tot el mes 

de setembre. De moment, ja s’ha fixat com a primera concentració el dia 10 i tindrà lloc 

a l’edifici d’Endesa d’Av Vilanova d’11 a 12h. En una pròxima reunió s’aprovarà el 

programa de mobilitzacions estatals .  
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AECOEC i AAEE faran arribar a AGM més de 500 arxius, un cop revisats més de 5000 

per part dels companys d’aquesta Comissió,  per poder iniciar les demandes i reclamar 

al Jutjat mesures cautelars. S’informarà als associats que poden demanar reducció de 

Potència i se’ls recordarà que no han de canviar de Comercialitzadora. Se’ns farà 

arribar llistat amb les demandes presentades. En relació a l’última Carta lliurada per 

l’Empresa, estem pendents del seu anàlisi per part dels nostres advocats i en breu 

informarem sobre el particular per a coneixement de tothom. 

En quant a la millora del treball de la Junta, es proposa reduir-la per tal de fer-la més 

àgil però al mateix temps s’observa que també és interessant el parer de tothom i la 

seva experiència en aquesta Associació. 

Una altra proposta és acordar amb tot el personal passiu de l’Estat una desconnexió 

de l’ICP a una hora concreta i durant un parell d’hores, però es descarta per la manca 

d’eficàcia econòmica en quant a l’Empresa. Es consultarà amb l’advocat. 

Sense més temes a tractar, es tanca la reunió a les 12h 30’, essent convocats per a la 

pròxima reunió de Junta el dia 16 a la mateixa hora. 

 

 

 

 

 

  EL VICEPRESIDENT   LA SECRETÀRIA 


